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Møde i skolebestyrelsen 

 

Møde dato 

02.02.2021 

Mødested 

Teams 

 

Møde tidspunkt 

Kl. 17.30 – 19.30 

Møde nr. 

Skolebestyrelsesmøde 2/2020-21 

 

Referent 

3MS 

Mødedeltagere: Peter Nordby (3PN), Mette Schmidt (3MS), Jakob Andersen (3JA) Anne Peyrath (3AP), 

Søren Jark (1SJ) Klaus Rømer (2KØ) Tue Danielsen (4TD), Kim Degn (KD), Louise Lund Pedersen (LP), 

Sophie Valeur (SV), Stefan Haldan Vestergaard (SHV), Thorbjørn Agerholm (TA), Pernille Dittmann 

(PD), Vibeke Hansen suppleant (VH), Jens Juulsgaard Larsen (JL) Suzet Skovby (SS) 

Elevrådsrepræsentanter  

 

Afbud fra:  

Mette Damkjær (2MD) 

Bemærkning: Mødet er skåret ned med en time. 

                         Vi har meddelt Jakob Ville, at han må komme på besøg, når coronaen er over 

                         Vi har aftalt med Ødis Skole, at vi udsætter mødet, og ser om vi kan mødes fysisk    

                         på denne side af sommerferien. 

 

                                            V (Vidensdeling), O (Orientering), D (Drøftelse), B (Beslutning) 

  
Tid 
  

  
Emne 

  
Mål 

  
Hvordan? 

  
Hvad har vi 

diskuteret/aftalt?  
Hvem gør hvad bagefter? 

17.30 

– 

17.40 

Fagfordeling At alle er 

orienteret om, 

hvordan vi vil 

bruge 

timeressourcerne 

næste skoleår. 

Kort 

orientering 

ved ledelsen 

Efter sidste 

skolebestyrelsesmøde, har 

ledelsen lavet få justeringer.  

 

Tankerne omkring 

timefordeling har været 

drøftet på personalemøde. 

 

Timefordelingsplanen kan 

godkendes.  

https://www.kolding.dk/
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Side 2 

17.40-

17.55 

Spørgsmål angående 

skolebestyrelsesvalget 

2020 

At SKB får en 

drøftelse og 

forklaring i forhold 

til valget 

Gennemgang 

af tankerne 

bag ved 

valget, samt 

drøftelser 

Der har været henvendelse 

omkring afholdelse af sidste 

skolebestyrelsesvalg.  

 

Elementer i valget 2020, var 

udelukkende bestemt af 

corona. Valg vil ikke foregå 

sådan fremadrettet. 

Ledelsen fik proceduren 

clearet af med forvaltningen. 

Dog blev forskellige forhold 

ændret hen ad vejen.  

 

I referatet fra 14.12 2017 står 

der følgende: 

Til næste SB møde, 

udarbejder PN et skriv om 

udmøntningen af valget. 

Valget skal informeres bredt 

ud, både fra SBs side og 

ledelsens side. For de 

siddende medlemmer kan der 

være valgperioder hvert 

andet år. 

I mine personlige noter fra 

det møde, står der angående 

valgperioder, der skal tages 

en drøftelse med formanden. 

Dette er ikke sket kan jeg 

konstatere, så der forligger 

ikke noget om, hvem der er 

valgt for 2 år og 4 år. 

 

Det betyder principielt, at alle 

valgte til bestyrelsen er valgt 

for fire år. 

 

Det betyder derfor også, at vi 

til næste valg i 2022, skal 

vælge to eller tre 

medlemmer, der sidder i 2 år, 

resten i 4 år. 

 

Bestyrelsen er blevet udvidet 

to gange inden for de sidste 
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Side 3 

tre år. Første gang fra 7 

medlemmer til 8 medlemmer 

(Pernille blev fast medlem) og 

senest ved sidste SKB valg. 

17.55 

– 

18.35 

Forretningsordenen At få vedtaget 

forretningsordenen 

Gennemgang 

og drøftelse 

Udvalget har foretaget 

ændringer i forslaget til 

forretningsordenen.  

 

Punkt 1.6 skal rettes. JL 

retter. 

 

Der tilføjes, at lukkede 

punkter får separat 

dagsorden, som ikke 

offentliggøres. 

 

Medarbejderrepræsentanter 

ønsker, at der ansøges om 4 

repræsentanter i stedet for 2. 

Bestyrelsen bakker op. 3PN 

ansøger på bestyrelsens 

vegne. 

 

JL tilføjer, at det tilstræbes, at 

næstformand og formand 

repræsenterer både 

almenskolen og 

specialcentret. 

 

Der skal laves en 

kommunikationsplan, som 

skal godkendes ved et 

kommende møde.  

 

Med tilføjelser m.m. 

godkendes forretningsorden. 

 

18.35- 

19.15 

 

Vision 2025 At få en drøftelse 
af, hvor er vi nu, 
samt få svaret på 
spørgsmål, se 
bilag 

Drøftelse Personalet er meget optaget 

af den nuværende situation i 

forhold til corona, og derfor vil 

vision 2025 ikke få nok fokus. 

Ledelsen ønsker derfor at 

pause processen til 
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Side 4 

hverdagen er normaliseret. 

Bestyrelsen bakker op. 

19.15-

19.30 

Korte orienteringer: 
- Elevrådet 
- SCV 
- SFO 
- Almenskolen 

1. Alarmer 
2. Corona 

skole 
3. Byggeri 
4. Prøver 

  Bestyrelsen er orienteret om 

punkterne. 

 

Det ønskes ført til referat, at 

ledelsen er meget stolte og 

glade for den indsats 

personalet på både SCV og 

almen yder pt. Det er svært 

og meget anderledes at 

skulle navigere i smitte blandt 

elever, fjernundervisning og 

restriktioner. 

Evt.     

 

 

 

 


